

國立高雄大學學生宿舍整潔評選實施要點

Guidelines for National University of Kaohsiung Dormitory

Cleanliness Assessment

民國 101 年 12 月 26 日第 23 次學務會議審議通過

Amended and passed by the 23rd Student Affairs Meeting on December 26, 2012

一、為使學生重視居住環境與養成整潔良好習慣，特依學生宿舍管理辦法第 32 條訂定國立高雄大學（以下簡稱本校）學生宿舍整潔評選實施要點（以下簡稱本要點）。

I. The Guidelines for National University of Kaohsiung Dormitory Neatness Assessment (hereinafter referred to as “this school” and “the Guidelines”) are established in accordance with Article 32 of the Student Dormitory Regulations, in order to encourage students to pay more attention to their living environment, as well as to cultivate their good habits of maintaining dormitory cleanliness and neatness.

二、評選方式

II. Assessment Method:

（一）每學期辦理 2 次評選，以寢室為單位採自由報名方式參加。

1. Assessment is held twice per semester; every room can freely apply for the assessment as a participant.

（二）評選以全棟樓層參加寢室數量每 4 間選出 1 間績優寢室為原則。

2. Each assessment picks out one “Excellent Room” from every four participants within the whole building.

（三）全棟樓層係指學生第一宿舍 OA 棟、OB 棟、綜合大樓學生宿舍或爾後興建之學生宿舍獨立棟別。

3. The “whole building” refers to the independent buildings of Student Dormitory 1 (OA and OB), the General Building Dormitory, as well as other student dormitories to be built in the future.

三、評審委員與限制

III. The Assessment Committee and Restriction

(一) 各棟樓全體樓長為當然評審，評選時參加寢室至少 1 人陪同，參加寢室如有樓長共住，該樓長不得為該寢室評審，並由學宿會會長或副會長代評之。

1. All the Dorm Managers from each floor of the aforesaid buildings are the ex-officio members of the assessment committee. During the assessment meeting, at least one student from each room that participates in the competition should be present. If the dorm manager lives in that room, the assessment should be conducted by the Chairman or Deputy Chairman of Dormitory Life Self-Regulation Committee.

(二) 評選期間參加寢室所屬成員不得有任何違反學生宿舍生活公約之行為，如有上述情形取消參選資格。

2. Participants will be disqualified in the event that students of the participating rooms behave contrary to the Dormitory Code of Conduct during the period between application and the announcement of assessment results.

四、獎勵：每次獲選績優寢室，除核發獎金 1,200 元 外，並列為榮譽寢室，發予榮譽狀表揚，績優寢室以一學期獲評選一次為原則。

IV. Rewards: In every assessment, the Excellent Room will not only be awarded a prize of 1,200 NT\$, but also be recognized as an “Honored Room”, with a Certificate of Honor. The selection of the excellent rooms takes place once per semester in principle.

五、辦理評選所需經費及獎金由學生宿舍經費項下支應。

V. The expense and the prize in the assessment are covered by the budget under dormitory management related funding.

六、本要點經學務會議通過，陳請校長核定後實施，修正時亦同。

VI. The Guidelines are implemented after being passed by the Student Affairs Meeting and approved by the President. The same procedures shall apply to amendments which may arise.

國立高雄大學「學生宿舍整潔評選活動」報名表(梯次：)

National University of Kaohsiung “Dormitory Cleanliness
Assessment” Application Form (Batch No.:)



棟別 Building :

寢室 Room No. :

姓名 Name	系級 Class / Dept.	連絡電話 Telephone No.	e-mail	備註 Remarks
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.

✂-----

國立高雄大學「學生宿舍整潔評選活動」報名表(梯次：)

National University of Kaohsiung “Dormitory Cleanliness
Assessment” Application Form (Batch No.:)

棟別 Building :

寢室 Room No. :



姓名 Name	系級 Class / Dept.	連絡電話 Telephone No.	e-mail	備註 Remarks
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.
				全體室友均需簽名 Signatures of all the roommates are required.

國立高雄大學「學生宿舍整潔評選評分表」

National University of Kaohsiung "Dormitory Cleanliness Assessment"

Scoring Table

年度 Year		評審 Judge	
梯次 Batch No.		日期 Date	
棟別 Building		寢室 Room No.	
評選項目 Assessment Items (points)	分數 Scores	評選項目 Assessment Items (points)	分數 Scores
門口、房門 (0-10) Entrance & Room Doors		房間氣味 (0-5) Room's Smell	
鞋櫃 (0-5) Shoe Cabinet		房間整齊 (0-20) Room's Neatness	
書桌、書櫃 (0-5) Desks and Bookcase		浴室 (0-10) Bathroom	
房間牆壁 (0-5) Walls		馬桶 (0-10) Toilet	
地板 (0-10) Floor		洗手台 (0-10) Sink	
窗戶及陽台 (0-10) Windows & Balcony			
總分 Total Scores			
文字補充說明 Additional Written Remarks			

<p>寢室代表簽名 Room Representative's Signature</p>	
---	--